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         Încheiatăastăziă30.09.2015,ăoraă1300,ăînăsalaădeăşedinţăăaăConsiliuluiăLocalăalăcomuneiăArchişăcuă
ocaziaăţineriiăЫedinţeiăOrdinareădeăConsiliuăLocală,ăconvocatăăprinăDispoziţiaăprimarului cu nr. 71  / 
24.09.2015 a d-luiăprimarăValeaăNicolae.ăLaăşedinţăăparticipăăunănumărădeă10ăconsilieriădinătotalulădeă
11 consilieri, d-l consilier Jurj Ionel fiind absent. 
     La începutul Ьedinței d-l Anta Florin, secretarul comunei ArchiЬ, anunțăănecesitateaăalegeriiăunuiă
nou preЬedinte de Ьedințăăpeăoăperioadăădeă3ăluni.D-lăsecretarăsolicităăconsilierilorăpropuneri,ăînăacestă
sens.  
     D-lăconsilierăValeaăFlaviuăAronăîlăpropuneăpeăconsilierulăBătrînăNicolaeăcaăăpreЬedinte de 
Ьedință’.ă     
    Nemaifiind alte propuneri , seăsupuneălaăvotăpropunereaăfăcută, toți cei 10 consilieri prezenți sunt 
,,pentru”,este ales preЬedinte de Ьedințăăd-lăBătrînăNicolaeă,ăfiindăadoptatăăHotărâreaăcuănr.48ădină
30.09.2015. 
    PreЬedintele de Ьedințăăd-lăBătrînăNicolaeăprezintă,ăînăcontinuareăOrdineaădeăzi: 

1. ProiectădeăhotărâreăprivindărectificareaăbugetuluiădeăvenituriăЬi cheltuieli al Consiliului local al 
comunei ArchiЬ. 

2. ProiectădeăhotărâreăprivindăaprobareaăStudiuluiădeăFezabilitateăăЬi a Indicatorilor  Tehnico-
Economiciăaiăproiectuluiă,,ConstruireăăGrădinițăănouăăînălocalitateaăGroЬeni, comuna ArchiЬ”. 

3. Diverse. 
     Seăsupuneălaăvotăordineaădeăziăprezentată,ăătoți cei 10 consilieri prezențiăsuntă,,pentru„fiindăă
adoptatăăHotărâreaăConsiliuluiăLocalănr.49ădină30.09.2015. 
      În continuare d-lăBătrînăNicolae,ăPreЬedintele de Ьedință,ăiaăcuvântulăpentruăaăprezentaăconținutul  
procesului–verbal, încheiat în Ьedințaăordinarăădinădataădeă28.09.2015.Dupăăcitireaăprocesului-verbal, 
existând câteva observații, se fac următoareleămențiuni: 
   - la punctul doi de pe ordinea de zi din Ьedințaăordinarăădinădataădeă28.09.2015:ăaprobareaăStudiuluiă
deăprefezabilitateă”ăReabilitareaăsiămodernizareaăsistemuluiădeăiluminatăpublicăînăcomunaăArchis”.d-l 
Pantea Nicolae, viceprimarul comunei ArchiЬ,ăaăspecificatăcăăvorăfiăinstalateăbecuriăăpeăarteraă
principalăăpeăfiecareăstâlpăînăfața Ьi în apropierea instituțiilor publice Ьi a obiectivelor principale din 
comună; 
  - la punctul cinci din Ordinea de zi, intitulat Diverse, d-l primar ValeaăNicolaeăprecizeazăăcăăs-au 
prezentat,ădeăcătreăR.P.L.,,ăOcolăsilvicăDumbrava”,ăpartizeleăscoaseălaălicitație,ăcareăsuntăînănumărădeă
4:una în regie proprie Ьiăîncăă3. 
    Dupăăceăseăfacămențiunile de mai sus se supune spre aprobare Procesul–verbal, încheiat în Ьedința 
ordinarăădinădataădeă28.09.2015. Toți cei 10 consilieri sunt ,,pentru”ăfiind adoptata Hotărâreaăcuănr.50ă
din 30.09.2015. 
     D-l primar Valea Nicolae prezinta primul punct de pe ordinea de zi: Proiectădeăhotărâreăprivindă
rectificarea bugetului de venituri Ьi cheltuieli al Consiliului local al comunei ArchiЬ Ьiăprecizeazăăcăă
esteăpentruăprimaădatăădinăanulă2008ăcândăseăprimeЬte de la Consiliul Judetean Arad,  oăsumăădeăbaniă
destinatăădrumurilor comunale -suma de 50000lei. 
    D-lăValeaăNicolaeăspecificăăcăăva discuta cu firma care a câЬtigat licitația la repararea drumurilor 
judetene din comuna, va face reparații la DC13, de la km4+500-la km 2-500, în jur de 2,2 km. 
    D-l consilierăBătrînăNicolaeăăîntreabăăundeăesteăd-naăFărcuțaăRodica,ăcontabilaăPrimărieiăArchiЬ, 
pentruăcăăarădoriăsăăЬtieăcumăauăfostăîmpărțiți banii pe capitole, în special la dezvoltare.D-l consilier 



BătrînăNicolaeăspuneăcăădacăălaăînceputulăanuluiăbugetulătotal eraă3.408.000ăcumăauăfostăîmpărțiți cei 
179.000 de la dezvoltare. 
    
   D-naăconsilierăCălinăVioricaăîntreabăăcândăseăreparăăЬi drumul judetean Archis spre Beliu. 
   D-l Valea Nicolae, primarul comunei ArchiЬ,ărăspundeăcăăaădiscutatăcuăfirmaăЬi pentru porțiunea 
respectivă,ălucrarile se vor incepe de luni daca vremea o permite. 
   D-lăconsilierăAlbăDănuț întreabăădespreăporțiunea de drum din satul Groseni, de la Nae în jos. 
   D-lăconsilierăHărdăuț PavelăîntreabăădacăăЬiăădrumulădeălaăPărăuăseăreparăăsauămăcarăgropileăsăăfieă
acoperite. 
   D-l Valea Nicolae, primarul comunei ArchiЬ,ăspuneăcăăîncăămaiăsuntălucrăriădeăfăcutăЬiăoăsăăneă
ocupămăЬi de acele  porțiuni.    
   D-lăconsilierăHărdăuț Pavelăîntreabăădeăceănuăs-a putut face Ьi ciuperca de la dispensar cum s-a 
achiziționatăveselaădeălaăCăminul Cultural.  
    D-l Valea Nicolae, primarul comunei ArchiЬ,spuneăcăătotulăesteărezolvatăreferitorălaăciupercaădină
fața Dispensarului. 
   Nemaifiind alte discuții se supune la vot  Proiectul  deăhotărâreăprivindărectificarea bugetului de 
venituri Ьi cheltuieli al Consiliului Local al comunei ArchiЬ, toțiăceiă10ăconsilieriăsuntă,,pentruă”,ăfiindă
adoptatăăHotărâreaănr.51ădină30.09.2015. 
    D-l Valea Nicolae, primarul comunei ArchiЬ,ăprezintăăpunctulă2ădeăpeăOrdineaădeăzi: Proiect de 
hotărâreăprivindăaprobareaăStudiuluiădeăFezabilitateăăЬi a Indicatorilor  Tehnico-Economici ai 
proiectuluiă,,ConstruireăăGrădinițăănouăăînălocalitateaăGroЬeni, comuna ArchiЬ”Ьiăprecizeazăăcăăs-a 
luatălegăturaăcuăInspectoratulăЫcolar Ьi cu M.D.R.A.P.ăpentruăgăsireaădeăfonduriăînăvedereaăconstruiriiă
Grădiniței din GroЬeni. 
   Nemaifiind alte discuții  d-lăBătrînăNicolae,ăPreЬedintele de Ьedință,ăsupuneălaăvotăaprobareaă
proiectului,ă9ăconsilieriăsuntă,,pentru”,ăd-lăHărdăuț Pavel ,,se abține”,ăfiind adoptatăăHotărâreaănr.52ă
din 30.09.2015. 
   In continuare se trece la urmatorul punct de pe Ordinea de zi, intitulat  Diverse,  d-l Valea Nicolae, 
primarul comunei ArchiЬ,ăprezintăăăcazulăuneiăfirmeăăcareăaăsolicitatădeălaăPrimăriaăArchiЬ situația 
terenurilorăădegradateăpentruăaăfiăîmpădurite. 
    D-lăconsilierăPuleacăSimionăăîntreabăăceăavantajeăsuntăpentruăcomunăăcuăaceastăăfirmă? 
    D-l Valea Nicolae, primarul comunei ArchiЬ,ăprecizeazăăcăălaănoiăînăcomunăăexistăăunăcazădeăzonăă
degradatăă–la Dos, deălaăCocaăînăsus.Esteăunăprivilegiuăpentruăcomunăădeoareceălucrărileăsuntăplătiteă
din Fonduri Europene Ьiăfirmaărespectivăăfaceăproiectul.TrebuieăsăăvinăăunăspecialistăăЬiăîmpreunăăcuă
Ыeful de Ocol se va merge pe teren pentru a se vedea zonele degradate. 
    D-lăconsilierăAlbăDănuț întreabăăădacăăs-aăfăcutălicitație pentru firma care face amenajamentul 
pastoralăălaăCooperativaăAgricolăă„Fermierul”ăGroЬeni.  
    D-l Pantea Nicolae, viceprimarul  comunei ArchiЬ,ăprecizeazăăcăăs-au prezentat 3 firme la licitație, 
s-aăadjudecatădeăcatreăoăfirmaălaăpretulădeă16ă€/ha,fiindăunăpretămicăfataădeăalăaltorăcomune. 
     D-l Valea Nicolae, primarul comunei ArchiЬ,ămaiăspuneăcăăfirmaăcâЬtigătoareăfaceăatâtăstudiulă
pedologic, masuratorile facute reprezinta aproximativ 70% din lucrarea pentru obtinerea Ordinului 
Prefectului ЬiăprezintăăînăcontinuareăoăaltăăproblemăăЬi anume, selecțiile de oferte pentru clima la 
CămineleăăCulturaleăădinăGroЬeni-23819 lei fara T.V.A., ArchiЬ -7.827 lei fara T.V.A. Ьi la Capela 
din GroЬeni-4111 lei fara T.V.A. 
     D-lăconsilierăPuleacăSimionăîntreabăădacăăCapelaădinăGroЬeni este funcționalăăЬiădacăăesteă
branЬatăălaăcurentulăelectric. 
     D-l Valea Nicolae, primarul comunei ArchiЬ,ăprecizeazăăcăătotulăesteăînăregulă,ădoarăcăăseăcautăă
consumatorul de la pozițiaărespectivăăЬiăpânăăatunciăseăcautăăoăsoluție pentru curentul electric. 



     D-lăconsilierăHărdăuț PavelăridicăăproblemaăreparăriiătavanuluiălaăCăminulăCulturalădinăBîrzeЬti, 
iar d-lăconsilierăBătrînăNicolaeăîntreabăăcândăseăfaceărecepția la grupul sanitar de la Ыcoala 
GimnazialăăGroЬeni. 
     D-l consilier Denuț Florin doreЬteăcaăîncepândăcuăanulăviitorăsăăseăacordeăoămaiămareăatenție 
reparațiilor ЬiămodernizăriiăЫcolii Gimnaziale din GroЬeni ЬiăspuneăcăătrebuieăfăcutăacoperiЬul Ьi ar 
trebui renovate coridoarele. 
   D-lăconsilierăHărdăuț Pavelăîntreabăădacăăs-auăprimităcopiiădupăăavizeleăloco pentru materialul 
lemnos  destinat  populației de pe raza comunei ArchiЬ. 
    D-l Valea Nicolae, primarul comunei ArchiЬ,ăprezintăărăspunsulăcelor de la R.P.L.,,Ocol Silvic 
Dumbrava”-Beliu. 
   D-l Anta Florin, secretarul comunei ArchiЬ,considerăăcăănuăesteărelevantă ce s-a trimis, deoarece 
ConsiliulăLocalăesteăautorizatăsăăăsoliciteăorice date despre administrarea padurii celor de la 
R.P.L.,,OcolăSilvicăDumbrava”-Beliu., chiar si documente care contin date cu caracter personal, fiind 
autorizati in acest sens.  
    D-l consilier Puleac Simion  spune ca raspunsul primit de la R.P.L.,,OcolăSilvicăDumbrava”-Beliu 
esteă,,cusutăcuăataăalba”, solicitand sa se faca o noua adresa in acest sens. 
   D-l consilier Denuț Florin solicita sa se faca o noua adresa, pentru solicitarea avizelor, sa se blureze 
datelele cu caracter personal de pe acestea de catre R.P.L., daca nu sa ne comunice o situatie  pe 
fiecare padurar, sub forma de tabel care sa cuprinda :nr. aviz,  cantitatea de material lemnos, 
beneficiarul acestuia, punctul de descarcare Ьi numarul de inmatriculare sau inregistrare al 
autovehicolului careătransportăămaterialulălemnos.  
    D-l consilierăHărdăuț Pavelăprezintăăraportulădeălaămarcărileădeăpunereăînăvaloareăaămaseiă
lemnoase la care a participat ca reprezentant din partea Consiliului Local ArchiЬ Ьiăprecizeazăăcăălaă
GroЬeni  
 s-auămarcată750ăfireălaăpădurarulăValeaăNicolae Pavel Ьi 440 deăfireălaăpădurarulăBătrînăNicolae.  
     D-l Valea Nicolae, primarul comunei ArchiЬ, aduce la cunoЬtiințaăconsilierilorăfaptulăcăăîncepândă
cuălunaăseptembrieăgunoiulăseăridicăădeădouăăoriăpeălună . 
    Nemaifiind alte probleme Ьi discuții d-lăPreşedinteădeăşedinţăădeclarăăîncheiateălucrărileăşedinţeiă
ordinare din data de 30.09.2015 . 
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